

**LONDON FRENCH DAY CARE CENTRE**  
**GARDERIE FRANCOPHONE**

**13-1050 Kipps Lane, London ON N5Y 4S5**  
**[www.londonfrenchdaycare.ca](http://www.londonfrenchdaycare.ca); 519-439-5192**



**Communiqué de presse : Pour diffusion immédiate.**

**Agence de Services de garde d'enfants en milieu familial-**  
**Agréée par le ministère de l'Éducation de l'Ontario.**

**LONDON FRENCH DAY CARE CENTRE (LFDC) augmente ses capacités pour mieux servir les familles qui ont besoin des services de garde d'enfants.**

Le 15 juillet 2021, Madame Nicole Buteau, présidente de London French Day Care Centre annonce le démarrage d'une nouvelle agence de services de garde d'enfants en milieu familial.

L'agence offrira ses services aux familles du Sud-ouest de l'Ontario. Son bureau principal est situé au 1050 Kipps Lane, London Ontario.

L'agence offre des heures d'ouverture et de fermeture flexibles : avant et après l'école, la journée, les soirées et les fins de semaines.

Les pourvoyeuses sont formées avant de commencer à offrir le service de garde et continueront de bénéficier des formations professionnelles pour répondre aux exigences du Ministère de l'Éducation.

Présentement, nous recrutons des pourvoyeuses de services de garde autonomes dans la ville de London et le comté de Middlesex, les régions de Windsor, Sarnia, Chatham-Kent, St. Thomas, Woodstock, Kitchener-Waterloo et Hamilton.

A partir du 15 juillet 2021, nous acceptons les inscriptions des enfants sur nos listes d'attente dans toutes les villes et régions ci-haut mentionnées. L'agence accepte les enfants âgés de 3 mois à 12 ans.

Pour inscrire vos enfants sur la liste d'attente de votre région, visitez le site Internet : [www.londonfrenchdaycare.ca](http://www.londonfrenchdaycare.ca), onglet « Services » et choisissez « Services de garde en milieu familial » ou vous pouvez nous contacter par courriel à [info@londonfrenchdaycare.ca](mailto:info@londonfrenchdaycare.ca) et par téléphone au 519-439-5192.

Nicole Buteau,  
Présidente de London French Day Care Centre.

**LONDON FRENCH DAY CARE CENTRE**  
**GARDERIE FRANCOPHONE**

**13-1050 Kipps Lane, London ON N5Y 4S5**  
**[www.londonfrenchdaycare.ca](http://www.londonfrenchdaycare.ca); 519-439-5192**



**London French Day Care - Home Child Care Agency**  
**Licensed by the Ministry of Education of Ontario.**

LONDON FRENCH DAY CARE CENTRE (LFDC) is increasing its capacity to better serve families in need of child care.

On July 15, 2021, Ms. Nicole Buteau, President of London French Day Care Centre announces the launch of a new Home Child Care Agency. The agency will offer its services to families in Southwestern Ontario. It is located at the head office of London French Day Care Centre at 1050 Kipps Lane, London Ontario.

The LFDC Home Child Care Agency offers flexible opening and closing hours: before and after school, daytime, evenings and weekends.

Providers are trained before they start offering childcare services and will continue to benefit from professional training to meet the requirements of the Ministry of Education.

We are currently recruiting self-employed providers to provide services in the City of London and the County of Middlesex, and, in the Windsor, Sarnia, Chatham-Kent, St. Thomas, Woodstock, Kitchener- Waterloo and Hamilton regions.

As of July 15, 2021, we are accepting registrations of children on our waiting lists in all of the cities and regions mentioned above. The agency accepts children aged 3 months old to 12 years old.

To put your children on the waiting list in your region, visit the website: [www.londonfrenchdaycare.ca](http://www.londonfrenchdaycare.ca), click on "Services" and choose "Home childcare services" or contact us by email at [info@londonfrenchdaycare.ca](mailto:info@londonfrenchdaycare.ca) and by phone at 519-439-5192.

Nicole Buteau,  
President of London French Day Care Centre.